
Zápis z porady vedení konané dne 9. 12. 2013 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Bartošek, Matyska, 

Ledvinka, Dostál, Kohoutková, Račanský 

Omluveni: Holub 

1. Prezentace projektů TAČR 

 Proběhla prezentace 3 připravovaných projektů do aktuální výzvu TAČR Alfa. 

Připomínky členů kolegia k projektům budou zapracovány do návrhů, žádný projekt 

nebyl kolegiem označen jako příliš rizikový. 

 

2. Organizace kolegií  

 23. 12. a 30. 12. nebude kolegium, 16. 12. povede kolegium Veselý.  

 Po Novém roce budou kolegia pokračovat ve standardním čase, mírně se změní 

struktura. Bude stanoven program s jedním až dvěma klíčovými tématy, Šrubařová 

připraví a řediteli pošle návrh hlavních ekonomických či administrativních úkonů a 

předpokládaný čas projednání v kolegiu. Obdobně i ostatní členové kolegia zváží 

důležité termíny v průběhu roku a pošlou je řediteli. Bude sestaven rámcový program, 

z něj pak vznikne podrobnější program jednotlivých kolegií.  

 Na kolegia budou také pravidelně zvána oddělení čí významné projektové skupiny 

k diskusi se členy vedení ÚVT. 

 

3. Kontrola úkolů z minula  

 Členství v hodnoticích panelech – je třeba vysílat zkušenější osoby, ředitel navrhl 

doc. Dostála 

 Rozvaha sezení na Gotexu – Křenek prodiskutuje s ředitelem 

 Přehled mezd za 11 měsíců pošle Šrubařová co nejdříve.  

 Řešení úkolů týkajících se rozhovorů se zaměstnanci s největším meziročním 

propadem a kontroly stávajících zakázek probíhá.  

 

4. Projekty a ISEP  

 Kohoutková s veselým zkontrolují, zda ISEP generuje vhodné přehledy projektů při 

agregaci přes pracoviště (hospodářské středisko). V případě nalezených nedostatků 

bude předáno DIS k dalšímu zpracování. 

 Dostál zkontroluje, zda jsou záměry pro TAČR zapsány do ISEPu. Matyska 

prodiskutuje s Krejčí možnosti využití ISEP místo samostatných průvodek pro interní 

potřebu projektové podpory ÚVT. 

 Na kolegiu budou prezentovány (a případně schvalovány) projekty, které zástupce 

ředitele pro VaV či oddělení projektové podpory (RMU nebo ÚVT) označí jako 

rizikové, případně ty, kde si to explicitně vyžádá člen kolegia. V ostatních případech 

pouze zástupce ředitele pro VaV podá krátkou zprávu o podaných projektech po výzvě 

(seznam podaných projektů může tvořit přílohu zápisu z kolegia). Odpovídá Dostál 

 



5. Ostatní  

 Přepínání trafostanice na Botanické v sobotu 7. 12. proběhlo hladce.  

 Jsou dokončeny revize ploch, k nahlédnutí na 

https://is.muni.cz/auth/dok/rfmgr.pl?upload_id=56048979  

 Kohoutková informovala o personálních změnách ve své divizi, situaci prodiskutuje 

ředitel, Kohoutková, Regner, Křenek, Veselý a Pidanýová ve středu ve 14:00. 

 Kohoutková informovala, že 16. 12. se spustí v ISEPu sběr návrhů projektů bývalého 

FRVŠ.  

 Regner informoval o požadavku od Microsoftu – krátká zpráva, jaké výhody přináší 

Office 365. Regner zašle zpětnou vazbu se speciálním zdůrazněním problematických 

věcí.  

 Dostál informoval, že je třeba jednat s CESNETem o komerční činnosti, prodiskutuje 

situaci s Račanským.  

 Veselý – informoval o workshopu o informačních technologiích ve výzkumu a 

vzdělání (pod hlavičkou celoevropského EUNISu). Případný zájem o spolupráci je 

třeba konzultovat s Vránou z EUNISu.  

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 
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